
Витяг з протокол № 1 
загальних зборів випускників СНАУ

м. Суми 14 лютого 2012 року

Слухали: Голову правління благодійного фонду випускників Сумського

національного аграрного університету М Б. Шпетного, який довів до відома присутніх про 

рішення правління Фонду щодо пропозиції декана інженерно-технологічного факультету 

Довжика М, Я., який вніс пропозицію 70% від коштів, які надходять до Благодійного 

фонду спрямовувати на розвиток факультетів, 20% на розвиток університету і 10% на 

утримання Фонду.

При запиті деканів на перерахування коштів для придбання необхідних для 

розвитку матеріально-технічної бази факультетів матеріалів та обладнання необхідне 

погодження директорів відповідних інститутів.

При запиті директорів інститутів на перерахування коштів для придбання 

необхідних для розвитку матеріально-технічної бази факультетів та університету 

матеріалів та обладнання необхідна згода деканів відповідних факультетів.

Рішення прийняти одноголосно.
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